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contribuciones especiales”. Està clar que el partit popular no va 
recolzar la inversió, ja que es van abstindre en la votació, i que el 
grup del JNP no va mentir en la nota de premsa ja que la votació 
que es reflectia en la mateixa era el que va passar en realitat en 
el ple.

No obstant en la vostra nota de premsa comenteu que és “ otra 
patraña más del JNP”. 

Una “patraña” es una mentida, notícia inventada o falsa. Jo crec 
que ja n’hi ha prou d’aguantar calumnies d’aquest tipus, el grup 
JNP sempre ha anat amb la veritat per davant, donant informació 
i tenint en compte als ciutadans d’aquest poble, que molts no 
podeu dir el mateix.

Senyors Regidors de l’oposició

Les continues informacions que aneu tirant per ahí sobre que 
l’obra de l’escola no es realitze per culpa de l’ajuntament, és una 
“patraña” i gran.

La querella criminal que el vostre grup va posar contra 3 persones 
honestes d’este poble, va ser una “patraña”.

La informació que doneu i escampeu pel poble sobre que no volem 
una planta de tractament de purins és una altra “patraña”.

Afirmar que hem venut els pous de cambrils i que perille l’aigua 
de la partida de Dalt. Altra “patraña”

Denunciar i intentar fer creure a la gent que Jacobo Salvador, 
l’alcalde de les Coves, amb la venda de diaris a l’Ajuntament 
ha comés frau o prevaricació,  és una “patraña” rancuniosa i de 
mala fe, menys mal que al poble ens coneixem tots, i tota la gent 
sap que l’actual alcalde no s’ha aprofitat de res. I no només la 
gent del poble, una vegada més un fiscal ha arxivat el cas, o siga 
que són “patrañas” vostres per a difamar sense que us importen 
les conseqüències.

El súmmum ja és que insinueu que en la justícia de la província 
de Castelló hi ha una mà negra, suposso Juan que açó ho vas dir 
de broma, per que li podríem preguntar al “fenómeno” de la plaça 
de les Aules que en les millors revoleres, per fer un símil taurí, 
està evitant la justicia ja fa temps i precisament este ja sabeu de 
quin partit és. No sé si el que vas llegir era el que tu pensaves o el 
que et van dir que llegires, però hauràs d’entendre el “carcajeo” 
del respectable quan s’insinue que en aquesta província el Partit 
Popular té en contra una mà negra als jutjats. Una vegada més 
“patrañas” per no assumir el veredicte de la justícia.    

La vida del Grup Popular mentre ha estat dirigit per Miguel Zaragozà 
ha estat sempre envoltada de “patrañas” i de prepotència. És el 
súmmum que vosaltres utilitzeu aquesta paraula quant, la vostra 
vida política esta plena de “patrañes”. Espere que la gent s’adone 
del que representeu. 

Espere que hi haja quedat clar qui diu  “patrañas”,  i que el grup 
Junts pel Nostre Poble no va mentir en la nota de premsa que es 
va enviar a tots els mitjans informatius escrits. 

3/ El Sr. Alcalde cedeix la paraula a la Sra. Montull Rodrigo la 
qual diu:

Des de la Regidoria d’Educació i Cultura volem  fer un resum de 
les últimes novetats  en relació al tema de la Reforma de la part 
vella de l’escola. Després de les últimes declaracions que haureu 

llegit en premsa i per tal d’evitar qualsevol confusió, volem aclarir 
qui és qui en la Conselleria d’Educació i el seu paper en este 
assumpte.

1. En primer lloc, volem fer menció de les declaracions fetes pel 
conseller Font de Mora  en resposta a unes preguntes que se li 
formulen a les Corts Valencianes (el 20/2/2009 i el 24/03/2009) 
que diu que l’únic culpable d’aquesta situació ( referint-se a 
que encara no s’ha fet la reforma al CEIP LA MORERIA ) és 
l’Ajuntament de les Coves, ja que aquest no aporta  ni els terrenys 
ni la documentació necessària que Conselleria li ha demanat. 
Diuen també que Ciegsa està treballant en la reforma per fer un 
gimnàs i dues aules, una de música i una de psicopedagogia . I 
pareix ser que també van dir que de centre nou rés.

Llavors, jo em pregunte, de quins terrenys està parlant el 
Conseller? Del solar de 7.500 m2 que es necessita per a fer 
un ventre nou que van dir que no ens van a fer. O d’un terreny 
junt a l’actual centre per tal d’ampliar-lo, la qual cosa saben ben 
bé que no és possible. I com diu que Ciegsa està treballant si, 
segons ell mateix diu, no li hem remés la documentació que ens 
ha sol·licitat?

2. En segon lloc, uns dies abans de l’Assemblea de l’Ampa del 
dia 6 de març, el Sr. Francisco Baila, Director General de Centres, 
fa una trucada telefònica a la Direcció del Col·legi en què li diu 
que el tema de la Reforma de l’Escola està solucionat i que aviat 
es faran les obres, només una planta, i que es remetrà al Centre 
una carta de Conselleria notificant-ho. A data d’avui encara no 
ha arribat aquesta notificació. Fins ací tot molt bé. Agraïm al Sr. 
Baila el seu interés per solucionar el nostre problema. 

El que no sabíem era que en aquella trucada telefònica del Sr. 
Baila, el cap de l’oposició Sr Miguel Zaragozá estava allí, en el 
seu despatx, escoltant la conversa del Director General amb la 
Directora de l’Escola. Aixina ens ho va fer saber en l’esmentada 
Assemblea de l’Ampa, per que tots els pares se n’adonaren que 
ell i Cristina, és clar, són rebuts pels que més manen. No com 
nosaltres i els membres de l’Ampa, que només som rebuts pel 
Director Territorial. Esta va ser exactament la seua intenció quan 
va fer eixes declaracions davant els pares, eixa i no d’altra. Ja 
és la segona vegada. I així ho vam entendre la majoria de pares 
i mares que alli estàvem. Perque jo estava en eixa reunió, com a 
mare i sòcia de l’Ampa, no com a representant de l’Ajuntament. 
Miguel Zaragoza no va comunicar a l’Ampa ni a l’Ajuntament ni a 
la Direcció d’Escola que s’havia reunit amb el Director General de 
Centres. Només ho va dir quan la presidenta de l’Ampa va donar 


